

## Light Rail Transit Project – Spring 2017 City of Ottawa - Downtown Core

We have been advised by the City of Ottawa that the construction work on the O-Train Confederation Line light rail transit project will commence again next week.

Note that starting on Monday, line drilling and rock-breaking operations will take place along Queen Street in front of 50 O'Connor. This portion of the project will connect the Sun Life Financial Centre to the Parliament Station.

Operations are expected to continue over the next 12 weeks, weather permitting and will be conducted 24/7. We have been informed that this work will be high in volume.

We will continue to share information with you regarding this project as it is shared with us.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe  
PROPERTY MANAGER

March 16, 2017

## Projet de train léger sur rail – Printemps 2017 Ville d'Ottawa – Région du centre-ville

Nous avons été informés par la Ville d'Ottawa que la construction du système de train léger sur rail de la Ligne de la Confédération de l'O-Train reprendra la semaine prochaine.

Veuillez prendre note que dès lundi, des travaux de forage et de dynamitage auront lieu le long de la rue Queen, devant le 50 O'Connor. Cette portion du projet vise à relier le Centre Financière Sun Life à la station Parlement.

Il est prévu que ces activités s'étendront sur 12 semaines, si la météo est favorable, à raison 24 heures par jour, tous les jours. On nous a aussi avisés que les travaux seront bruyants.

Nous continuerons de vous faire part des renseignements concernant ce projet à mesure que nous les recevons.

Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452 ou visiter le site web de la ville d'Ottawa.

Lori Anne Sauvé-Keefe  
GESTIONNAIRE IMMOBILIER

le 16 mars 2017